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SLovEI\SKÝ nynÁnsKY ZYAZ
MIESTNA oRGANIZÁcIa nÁNovcE NAD BEBRAVoU

ul. Andreia Hlinku 23112,95] 01Bánovce nad Bebravou

Zápisnica zo 7.schódze qýboru Mo SRZ Bánovce n.Bebr
zo dňa 3.5.2018

Prítomní: vid' prezenčná listina
Program schódze:

1. Otvorenie
2. Kontrola uznesenia
3. Došlá pošta
4. Preteky mládeže
5. Preteky dospelých
6. Ziadosti o členstvo v Mo SRZ
7. Rózne
8. Uznesenie

1. Schódzu otvoril a viedo| predseda Mo sRZ p.Marián Broniš.
2. Uznesenia z poslednej schódze konanej ďňa23.4.2018 boli sp|nené.
3., od poslednej sch6dze výboru bo|a obdržaná nasledovná pošta:

. z VUB výpis č34l20l8 a35120|8,prevza| Ing.Krchlík
- zo SRZ Rada Zi|inaZoznam os6b na nerydanie povolenia na základe disciplinárnych
rozhodnutí a Zoznam osób na nerydania povolenia na základe právoplatných rozhodnutí
orgánov činných v trestnom konaní k24.4.2018' List MŽP SR o schválení predložených
zarybňovacích plánoch a faktúra č.3000022018, ktorú prevzal Ing.Krchlík
. havarijná poistka 656 876 5763, prevzal Ing.Krchlík
. Ziadosť o vyjadrenie ku kolautlácii a skúšobnej prevádzke MvE Rybany.
Výbor schválil text ry'jadrenia k tejto žiadosti.

4. Preteky mládeže:
- výbor schválil propozície pretekov s úpravou pre sút'ažiacich do 6 rokov chytajúcich na prút
s navijakomo ktorí nebudú klasiÍikovaní.
. výbor rozhodol o vyčlenení sektoru napláži pri lesíku pre deti z Rybárskeho krúžku.
- l.cenu bicykel poskytne aj tento rok p.Čiert'aský
. výbor odsúhlasil aj ostatné ceny
. výbor odsúhlasil rozhodcov a ostatné materiálne zabezpečenie turnaja

5. Preteky dospelí:
. výbor odsúhlasil propozície pretekov dospelých
- výbor odsúhlasil ceny pre jednotlivcov
. na náv.rh hl.hospodára boli schválení rozhodcovia a materiálne zabezpečenie pretekov.

6, Ziadosti o člensfvo v Mo SRZ:
- výbor Mo SRZ prerokoval podané prihlášky nových členov (Marek Mat'as, Ludovít
Zavóczki, Patrik Varga) a súhlasil s ich prijatím za členov Mo sRZ po absolvovaní školenia a
skúšky.

7, Rózne:
. p.Jurkovič irrformoval o stave a napÍňaní rozpočtu Mo SRZ na rok 2018 s pripomienkou, že
naplnenie rozpočtu musí byt'úlohou všetkých členov Mo SRZ.
. p.Broniš informoval o problémoch pri dodávke rybo nakol'ko cenové relácie stúpajú, čoho
dóvodom je nadmerný vývoz ryb z Čiech do Rumunska



/
. p.Lauš sa pripojil k tejto debate a informoval o stave ryb na našich vodách podl'a údajov v
záznamoch o úlovkoch. Na jarné zarybnenie je objednaných 20q kapra.
-p.Kikuš ako predseda volebnej komisie informoval výbor o vol'be predsedu kontrolnej
komisieo ktorou sa stala Ing.Mária Pet'ovská.
. výbor odporučil zas|ať prihlášku na školenie rybárskej stráže pre p.Stanislava Petrejeho ml.
- výbor odporučil aby sa na pretekoch funkcionárov na Prejte zúčastnili p.Jurkovič a
p.Laurinec

8. Uznesenia:
8.l.Výbor odsúhlasil znenie textu stanoviska k žiadosti MvE Rybany a jeho zaslanie
8.2. Výbor schválil propozície a materiálno.technické zabezpečenie rybárskych pretekov
mládeže 5.5.2018
8.3. Výbor schválil propozície a materiálno-technické zabezpečenie rybárskych pretekov
dospelých 8.5.2018
8.4.Výbor schválil žiadosti o prijatie za členov Mo SRZ a súhlasil s ich prijatím za členov Mo
SRZ po absolvovaní školenia a skúšky
8.5. Výbor schválil zaslanie prihlášky na školeni e za č|ena rybárskej stráŽe pre Stanislava
Petrejeho ml.
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VMarián Broniš
predseda MO SRZ

ard Malďš
tajomník Mo SRZ


